
El correbou de Vidreres ho tenia Òtot en reglaÓ

Els promotors es defensen de les cr�tiques

Lamenten que ÒlÕaccidentÓ fer�s assistents i que lÕanimal fos sacrif icat

LÕassociaci� Correbous Vidreres, organitzadora de lÕespectacle de la festa major, defensa la feina feta, malgrat

els incidents del dia 1 a la pla�a, que van provocar disset ferits, un dels quals de car�cter greu. En un comunicat

dif�s ahir, els organitzadors assenyalen que ho tenien Òtot en reglaÓ i atribueixen a Òun accidentÓ el fet que un bou

salt�s de la pla�a a les graderies dels espectadors.

LÕentitat que organitza lÕespectacle explica que  havien compler t tots els tr�mits perqu� el correbou

discorregu�s sense incidents. ÒAf irmem rotundament que tot estava  en regla i que tant lÕestat de les

instalálacions com el  de lÕanimal eren els correctes abans i durant lÕespectacle.Ó

El j�nec va saltar a les graderies i posteriorment va abandonar la pla�a. Va ser sacrif icat al cap dÕuna hora i

mitja. ÒValorant el risc que suposava deixar lÕanimal viu tota la nit en lliber tat, les forces de seguretat municipals

van decidir sacrif icar-lo per la seguretat de la poblaci�, ja que aquest es dirigia de nou cap a la vila.Ó

En el comunicat, lÕentitat destaca que han rebut cr�tiques no fonamentades i lamenten les pintades contr�ries

que han aparegut. Ò�s miserable aprof itar dÕuna desgr�cia aliena per treureÕn prof it.Ó

LÕoposici�ERC (3 regidors) i el PSC (2) havien demanat la  consulta ve�nal sobre el futur del correbou, per�

Òdespr�s dÕaquests incidents tan greus, el que sÕhauria de fer �s suprimir-loÓ, af irma el por taveu socialista,

Francesc Jes�s Becerra. El regidor sÕha oposat des de fa anys a aquest espectacle.

Per Becerra, els fets del diumenge 1 demostren que, Òtot i que es podria dir que va ser un accident, ni el benestar

animal ni la seguretat de les persones estaven garantitsÓ. En el ple de maig, els dos edils socialistes es van

oposar al correbou Ðels dos dÕERC dÕaleshores es van abstenir.

El regidor dÕERC Rom� Budall� explica que el correbou sÕhauria de suprimir i es queixa que lÕequip de govern no

els hagi donat detalls de la decisi� de fer una consulta al poble. Becerra (PSC) afegeix que lÕAjuntament ha

menystingut el seu grup i lÕAgrupaci� de  Vidreres per la Defensa Animal (AVDA), perqu� no els ha convidat al

debat  recent.
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